
Referat FAU møte nr 2 for Roaldsøy Skole – skoleåret 2023/2024 
 

● Dag: Tirsdag 30.nov 2023 
●  Tid:  18:00 til 19:30 
● Sted: Roaldsøy skole 

 
 
 

FAU Representanter 2023-2024 Tilstede 
klasse Navn Mobil Email 

1   
Erlend Nyheim 91849838 erlend@nyheim.net 

 Sabrina Lykkebak Larsen 95702181 sabrinalykkebak96@hotmail.com 
2 Eirik Sunde 469 35 753 Eirik.sunde@gmail.com 
2    
3 Ann-Christin Johnsen 942 79 180 annchristinjohnsen@gmail.com 
3 Mari Sørbø Røsjorde 91733188 mari.rosjorde@gmail.com 
4 Irja Viste-Ollestad 90024482 irjaviste@gmail.com 
4 Camilla Pettersen 41370023 fredagsfrida@gmail.com 
5 Anita Paulsen Lunde 47667696 anita.paulsen.lunde@archerwell.com 
5 Anders Lilleheim 91893769 anders.lilleheim@gmail.com 
6 Bjørn Ivar Knudsen 95900841 bjorn@knudsen.is 
6 David Strøm 97505483 david.g.strom@gmail.com 
7 Sekine Skeie 97407115 sekine.skeie@lyse.net 
7 Sandra Nicole Maeckel Østbø 41270132 Sandra_ostbo@lyse.net 

rektor Geir Olsen Rektor  geir.trygve.olsen@stavanger.kommune.no 
 
 
 

Sak nr. Sak Ansvarlig 
1 Godkjenning av innkalling og referat Leder 
2 Gjennomgang av aksjonspunkter:  

Årshjul 
Søknad om midler 
Dokumentarkiv. Leder sørger for opprettelse av arkiv 
 

 

3 Taushetserklæring 
Tausehetserklæring underskrevet av de som var tilstede.  
 

 

4 Gjennomgang av aksjonspunkter 
 
Trygg Trafikk 
Orientering fra AC, noen som kjørte til kafe, bra med 
refleks og lys. Nedgang i trafikk på tirsdag sammenlignet 
med fredag. Utfordrende med bilen som møtes, og har 
vært en utfordrende periode så lenge arbeid det var 
veiarbeid i området. Kan vi få til en runde til før jul der det 
blir delt ut reflekser i samtidighet?  
 
Bro til Vassøy 
Planprosjekter går videre.  
FAU har gitt innspill som blir med i planprosessen.  
 
17. mai 
Det er utarbeidet vaktlister og håndbok fra tidligere år.  
Dagens praksis er ikke i overensstemmelse med 
vedtektene. FAU blir enige om at vedtekter endres, og at 
det refereres til håndbok for detaljert gjennomføring.  
Struktur for klassevis gjennomføring oppdateres årlig, og 
skal ta høyde for klassestørrelse.  

 
 
 
Ann-Christin 
 
 
 
 
 
 
 
Leder 
 
 
 
Leder 
 
 
 
 
 

mailto:geir.trygve.olsen@stavanger.kommune.no


Håndbok distribueres til deltagere.  
 
Technolab 
Geir og Bjørn Ivar har hatt et møte sammen tidligere 
initiativtager.  
 
Opplysninger i Brønnøysundregisteret er oppdatert, og det 
er nå tilgang til midlene fra prosjektet.  
 
Skolemat 
Skolemat vil vare frem til skoleslutt. Vil mest sannsynlig bli 
videreført i neste skoleår, men med foreldrebetaling.  
 
«Snarveien» 
Kommunen må kjøpe ut eiendom og endre 
reguleringsplan.  
FAU ønsker at trappene blir mulig å benytte med sykkel, 
og at det blir fartshinder i bunnen av bakken slik at det 
ikke blir konflikt med øvrig trafikk.  
Følges videre.  
 
Ingen punkter på øvrig 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rektor 

5 Informasjon fra kasserer 
Kasserer melder at FAU har 51.567,- tilgjengelig.  
Skolen vil viderefakturere for båtvedlikehold, og vil komme 
med en liste over behov.  
FAU bidrar med 10.000,- per år.  
Praksis for overføring av midlene vil bli diskutert mellom 
Geir og FAU.  
 

 

6 Informasjon fra SU 
Referat fra SU ble gjennomgått.  
 

 

7 Informasjon fra Skolemiljøutvalg 
Referat fra SMU ble gjennomgått 
 

 

8 Bydels FAU 
Dato for møte er ikke satt. Status for Bydels-FAU og 
møteserie kommer forhåpentligvis innen neste FAU-møte. 
 
Stavanger kommune arrangerer FAU-møte/kurs, 
Roaldsøy FAU har ikke hatt mulighet til å delta.  

 

9 Orientering fra rektor 
 
Miljø på mellomtrinn, det er stigende trend på omtale av 
hverandre i SoMe, og dette blir også med inn i 
klassemiljø. Det er ikke nødvendigvis mobbing av 
enkeltelever, men det skaper slitasje og belastning. 
Pågående «9A» på klassemiljø. Utfordrende å finne 
balansen mellom regulering og selvstendighet i enkelte 
klasser.  
Fokus på respekt, høflighet, sosiale ferdigheter.  
Vikarer gjør situasjonen mer sårbar.  
 
Rekruttering på gang for 6. klasse. Kan bli interne 
omrokkeringer.  
 
Høyt korttidsfravær i høst, ser ut til å være 
sesonginfeksjoner.  
 
Elevene etterlyser fellesskapsopplevelser. Dalsnuten-tur 
og gårdstur ble godt mottatt.  
 
 

 



 
Skolen har fått midler, 100.000,-, for å styrke aktiv 
utendørs undervisning. Lønnsmidler slik at lærere kan 
fristilles til dette. 
Skolen har også fått 80.000,- til filmprosjekt. Pengene blir 
brukt til læringsmidler.  
 
 

10 Dato for kommende FAU-møter 
 
Neste møte er Torsdag 18.januar.2024 kl 1800-1930 
 

 

 
 Referent: Erlend Nyheim 


